
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

Roosendaalse Lijst  

Datum 1 november 2023 
Onderwerp Schoonmaken verkeers- komborden en straatmeubilair 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, Op 1 november 2021 is amendement ‘Eenmalige actie verkeersborden en 

straatmeubilair’ unaniem door de gemeenteraad aangenomen. Hierbij is eenmalig een bedrag van € 

100.000,-- toegevoegd voor een eenmalige actie voor het schoonmaken, opknappen en vervangen 

van verkeersborden en straatmeubilair. Bij navraag hebben wij begrepen dat de verkeersploeg van 

groep Openbare Werken deze werkzaamheden uitvoeren naast hun reguliere werk. Dat betekent dat 

er geen planning onder ligt maar dat het een doorlopend proces is dat volgend jaar ook doorloopt. Het 

betreffende bedrag wordt dus dit jaar dan ook niet opgemaakt. Het amendement is 2 jaar geleden tot 

stand gekomen, omdat de gemeenteraad van mening is dat dit extra aandacht en uitgevoerd moet 

worden. De Roosendaalse Lijst heeft moeten constateren dat de openbare ruimte hierdoor nog meer 

aan het verslonzen is terwijl er wel middelen beschikbaar zijn om verkeers- komborden en 

straatmeubilair op veel locaties aan te pakken. 

 

De Roosendaalse Lijst heeft hierover dan ook de volgende vragen; 

1. Klopt het dat het amendement eenmalige actie verkeersborden en straatmeubilair niet is uitgevoerd 

als extra eenmalige actie? Graag een toelichting. 

2. Wat is de reden waarom dat het college deze na 2 jaar nog niet tot uitvoering heeft gebracht? 

3. Wanneer mogen we verwachten dat dit amendement wel tot uitvoering wordt gebracht? Graag een 

toelichting in tijd, te verrichten werkzaamheden en locaties?  

 

Namens de fractie van Roosendaalse Lijst ,  

Marco Schillemans en Peter Raijmaeker 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

1. Klopt het dat het amendement eenmalige actie verkeersborden en straatmeubilair niet is 

uitgevoerd als extra eenmalige actie? Graag een toelichting. 

Het amendement VLP eenmalige actie verkeersborden en straatmeubilair van 1 november 2021 is 

nog niet geheel uitgevoerd. In 2022 is een deel uitgevoerd in de vorm van het vervangen van bankjes, 

afvalbakken, verkeersborden en het herstellen van muurtjes op diverse plekken. Het resterende 

bedrag van 50.000,- is vervolgens meegenomen naar 2023. Dit jaar zijn hiervoor een aantal nieuwe 

portaalkomborden besteld en een nieuwe bewegwijzeringsmast. De verwachting is dat de 

komportaalborden nog dit jaar geplaatst worden. De bewegwijzerings-mast wordt begin volgend jaar 

vervangen vanwege de langere levertijd. 

 

2. Wat is de reden waarom dat het college deze na 2 jaar nog niet tot uitvoering heeft 

gebracht? 

Vanwege het vele reguliere werk heeft dit helaas langer geduurd dan gewenst. 

 

3. Wanneer mogen we verwachten dat dit amendement wel tot uitvoering wordt gebracht? 

Graag een toelichting in tijd, te verrichten werkzaamheden en locaties?  

Zie antwoord op vraag 1. Het amendement zal dus begin volgend jaar geheel zijn uitgevoerd. 

Het gaat hier over de komportaalborden in Heerle (Torenbaan), in Nispen (Heijbeeksestraat) en in 

Wouw (Donkenweg en Bergsebaan) en de bewegwijzerings-mast op industrieterrein Borchwerf 

(Stepvelden). Daarnaast vindt er dit jaar nog een schoonmaakactie plaats van verkeersborden in de 

dorpen. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De (loco) secretaris,             De burgemeester, 

 

                                   

 


